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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2015/16:127 Hemsjukvård för barn i livets slutskede

Få kommuner kan i dag erbjuda hemsjukvård för barn som är i livets slutskede. 
Barn inklusive föräldrar kan i vissa sammanhang önska detta, men beslut om 
hemsjukvård från kommunen kan i vissa fall ta flera månader. Under förra 
veckan kunde vi i medierna ta del av berättelsen om ett barn som ville hem till 
sina syskon, men kommunen tog flera månader på sig för att ens lyfta upp 
ärendet och barnet hann därför avlida. Detta är helt oacceptabelt i en för 
familjen traumatisk situation.

Det är i huvudsak en fråga för kommunerna men folkhälso- och 
sjukvårdsministern har ett övergripande ansvar. Enligt Barncancerfonden 
behövs det en ny organisation av hemsjukvården för cancersjuka barn.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta i de fall där kommuner brister i sin 
hantering av erbjudande om hemsjukvård för barn som är i livets slutskede?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-12
Besvaras senast
2015-10-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


